

# 供应陶瓷脱水元件

产品名称	供应陶瓷脱水元件
公司名称	安阳市中原陶瓷有限责任公司
价格	6000.00/套
规格参数	材料:氧化铝、氧化锆 长网纸机:1760-7200mm 产地:安阳市
公司地址	北关区东漳涧村西
联系电话	2959158 13598129817

## 产品详情

安阳市中原陶瓷有限责任公司坐落于豫北明珠安阳市洹河北岸，公司生产耐磨氧化锆、氧化铝和氧化锆增韧氧化铝耐磨陶瓷。我公司与国内大学和科研院所合作，可以根据产品使用工矿开发适合的耐磨陶瓷产品。

安阳市中原陶瓷有限责任公司网案、脱水元件技术优势：

- 1、 耐磨陶瓷材料生产单位，拥有高端氮化硅、氧化锆陶瓷，高端95氧化铝、99氧化铝陶瓷等系列全体陶瓷材料，能够做到量体裁衣，按照客户需要材料生产，服务。
- 2、 脱水元件陶瓷采用独特的燕尾锁定方式确保无钢琴键现象。
- 3、 胶黏剂采用专门定制的陶瓷专用胶，确保高强度粘接性能和抗老化性能。
- 4、 氧化铝陶瓷表面的粗糙度可保证小于 $0.4\ \mu\text{m}$ ，氧化锆、氮化硅陶瓷表面的粗糙度小于 $0.1\ \mu\text{m}$ ，保护成形网和压榨毛布，降低网耗和节约电力。
- 5、 与国内大学和陶瓷科研院所合作，具有强大技术支持。

与多家纸厂合作经历，具有高中低各种车速纸机网部使用经验参数，现场实际操作经验丰富，避免不必要的失误。

Anyang Zhongyuan Ceramics Co., Ltd. is located in the north of the Huan River in Anyang City, Zhejiang Province. The company specializes in the production of wear-resistant zirconia, alumina and zirconia toughened alumina wear-resistant ceramics. My company and domestic universities and research institutes, according to the use of industrial products to develop the most suitable wear-resistant ceramic products.

Anyang City Zhongyuan Ceramics Co., Ltd. Network case, dehydration components Technical advantages:

1, professional wear-resistant ceramic materials production units, with high-end silicon nitride, zirconia ceramics, high-end 95 alumina, 99 alumina ceramic series of all ceramic materials, to be tailored, according to customer needs material production, precision services.

2, dehydration components of the ceramic using a unique dovetail lock to ensure that no piano key phenomenon.

3, the adhesive is specially customized high-quality ceramic special glue, to ensure high-strength bonding performance and anti-aging properties.

4, alumina ceramic surface roughness can be guaranteed less than  $0.4 \mu\text{m}$ , zirconia, silicon nitride ceramic surface roughness of less than  $0.1 \mu\text{m}$ , the maximum protection of forming wire and press felts, reducing network power consumption and save power.

5, with the domestic universities and ceramic research institutes, with strong technical support.

With a number of paper mill cooperation experience, with high and low variety of speed machine machine use experience parameters, the actual operation of the field of experience, to avoid unnecessary mistakes.